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Onderwerp Huisvesting en arbeid seizoenarbeiders aanvullende vragen

Geacht college,

Uit uw beantwoording van mijn raadsvraag van 15 april betreffende huisvesting 
seizoenarbeiders het volgende.

Uw beantwoording van deze vraag geeft mij het gevoel dat u als college onvoldoende op de 
hoogte bent hoe de huisvestingssituatie van seizoensarbeiders binnen het coronaregime 
momenteel georganiseerd is. U hebt nog geen signalen ontvangen geeft u aan, er wordt 
gehandhaaft en daaruit concludeert u dat de huisvesting in orde is.

Graag stel ik dan nog een vraag die wat concreter op de situatie ingaat.

Op de Kanthoeve in Bakel verblijven seizoenarbeiders uit diverse Europese landen die met 
meerdere in de diverse recreatiehuisjes gehuisvest zijn. Kijkende naar het parkeergedrag 
constateer ik dat nog steeds veelvuldig tegen de regels in langs het Nuieneind geparkeerd 
wordt door diverse buitenlandse seizoensarbeiders.
De indruk is dus dat er op het moment niet echt minder seizoenarbeiders verblijven op de 
Kanthoeve. 

Kunt u uw onderbouwing hier met concrete cijfers onderbouwen.

Kunt u aangeven wat de inspectie tot nu toe heeft geconstateerd betreffende het aantal 
personen per woning op de Kanthoeve en hoe hier aan de corona voorwaarden wordt 
voldaan om de veiligheid van de seizoenarbeiders te garanderen.

Hoeveel seizoenarbeiders werden er gemiddeld genomen gehuisvest per recreatiewoning 
voor de coronacrisis en hoeveel op het moment. 

Als dit er op het moment minder zijn waar zijn deze dan gebleven of hoe worden deze nu 
dan gehuisvest.


